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Voorwoord 

Beste vrienden,

Bij het ingaan van ons derde bestuursjaar houden we jullie graag 
op de hoogte van wat er reilt en zeilt binnen N-VA  Buggenhout. 
Onze geweldige campagne en schitterend verkiezingsresultaat, 
waar N-VA de grootste partij werd in Vlaanderen en Buggenhout, 
zijn bijna verteerd. En uiteraard zitten we in het lokale bestuur 
van de gemeente ook niet stil, en werken we er dag in/dag uit 
aan om de kracht van verandering ook in Buggenhout  in de 
praktijk om te zetten. 

De crisis, die heel wat openbare besturen heeft geraakt, gaat 
ook Buggenhout niet voorbij. 

Deze tijden vragen echter om een krachtig en kordaat bestuur 
en laat net dat de troef zijn van onze partij, waar zowel ervaren 
politici als jonge veulens samen het beleid maken. 

Het bestuursakkoord was ook voor N-VA geen makkelijke 
oefening. Een jaar lang moest gezocht worden naar oplossingen 
voor de uitdagingen waar Buggenhout voor staat. Samen 
met onze coalitiepartners hebben we dit tot een goed einde 
gebracht.

De eerste resultaten hiervan kan je lezen in dit magazine. Dat 
wij hier de kar trokken is duidelijk zichtbaar aan de aanwezige 
N-VA-klemtonen.

Graag wensen we u veel leesgenot toe en hopen we u binnenkort 
te ontmoeten  op een van de vele evenementen in Buggenhout.

Ik nodig jullie dan ook graag uit op onze Streekbierenavond 
van 7 november met gastspreker Sarah Smeyers – Federaal 
parlementslid en OCMW-voorzitter in Aalst.

Met warme, Vlaamse groet
Steven De Backer, 
Voorzitter N-VA Buggenhout
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Burgerlijke staat : getrouwd met 
Christa van Damme met als één van de 
opmerkelijkste resultaten 3 boeiende, 
actieve 20’ers : Jelle, Hanne, Wout

Woonplaats : Stenenstraat 55, via toffe Chirotransfert van 
Buggenhout centrum naar Opstal versluisd.
Beroep : deeltijds bankbediende - schepen
Functie: reeds 20 jaar gemeenteraadslid, waarvan 14 jaar als 
schepen
Huidige bevoegdheden: Jeugd, Cultuur, Academie; Bib en 
ontwikkelingssamenwerking
Startte in de vorige legislatuur alle sociale woningbouwprojecten 
op, die nu in uitvoering zijn.
Politieke drijfveer: Wortels in groot gezin hardwerkende 
zelfstandigen, Vlaamse en sociale bewogenheid met paplepel 
meegekregen. Vlaamsnationaal, jawel! maar steeds met een 
open raam gericht op de rest van de wereld. Sterk engagement 
in sport-, jeugd-, en culturele verenigingen doorgetrokken naar 
de plaatselijke politiek. Geef dan ook graag politieke ervaring ten 
dienste van alle inwoners door aan beloftevolle jongere N-VA-
ploeg. Toekomst verzekerd!

Leeftijd: 33 jaar
Burgerlijke staat: getrouwd met Eva 
Vermaesen, vader van Hanne (5 jaar) en 
Stan (3 jaar)

Woonplaats: Schuttershof 7, Buggenhout
Beroep: Advocaat aan de balie van Gent
Functie: Schepen van onderwijs, mobiliteit, toerisme, 
communicatie, jaarmarkten, kermissen en feestelijkheden.
Politieke drijfveer: Ook op het lokale vlak wil ik de waarden 
en de visie van de N-VA ondersteunen. Ik streef naar een vrije 
en democratische samenleving waarin verantwoordelijkheid en 
ondernemerschap ondersteund worden. Waar er voldoende sociale 
samenhang is, is solidariteit met medeburgers evident.

Leeftijd : 65
Burgerlijke stand : Gehuwd met Ida, 
vader van Bart en Wouter. Opa van Fien, 
Daan en Liesel

Woonplaats: Hopveld 1 in Buggenhout
Beroep : gewezen hoger kaderlid in financiële instelling, gewezen 
bestuurder van bedrijven
Functie : Voorzitter van de gemeenteraad
Politieke drijfveer: een schakel met meerwaarde zijn in de 
rechtmatige verdere ontvoogding van ons Volk met als doelstelling 
de Vlaming de welvaart en het welzijn te geven die hij verdient .

Leeftijd: 28 jaar
Burgelijke staat: Getrouwd met Jonas 
Janssens en moeke van twee schatten 
van kinderen

Woonplaats: Diepmeerstraat 71, 9255 Buggenhout
Beroep: Ik werk voor het OCMW en de gemeente van Opwijk, 
vroeger op de sociale dienst en nu voor dienst Welzijn.
Functie: OCMW raadslid
Politieke drijfveer: Ik heb de smaak te pakken voor de sociale 
sector. Als maatschappelijk werker heb ik een 3-tal jaar gewerkt 
voor een vzw en sinds kort voor het lokaal bestuur van Opwijk. Ik 
leer graag bij en denk graag mee over het sociaal beleid. Sinds 
de verkiezingen van 2012 is mijn engagement naar een politiek 
niveau getild. Ik ben voorstander van de organisatie van lessen 
Nederlands in Buggenhout, ik moedig de samenwerking aan tussen 
verschillende gemeentelijke en OCMW-diensten. Bijvoorbeeld de 
uitbouw van een figuurlijk Huis van het Kind.

Jan 
Jacobs

Wim 
Mommaers

Jean-Pierre
Willems

Karen 
Lauwers

Wie zijn onze vier mandatarissen ? 

Onmisbare medewerkers 
Vrijwilligers zijn erg belangrijk in onze maatschappij. Onze vele verenigingen kunnen echt niet zonder. Ze zijn toegewijd en brengen nieuwe 
ideeën, ervaringen en vooral helpende handen binnen. Zij zijn de drijvende kracht bij het opzetten van activiteiten en het dagelijks beheer. 
Gelukkig kan ook ons N-VA-bestuur rekenen op een team vrijwilligers dat steeds klaarstaat om dit Huis aan Huisblad te bussen, onze 
streekbierenavond in goede banen te leiden, een nieuwjaarsreceptie te organiseren,… Wij kunnen hen dan ook niet genoeg bedanken voor 
deze noodzakelijke ondersteuning en hopen op hen nog dikwijls te mogen rekenen. Namens het voltallige bestuur, Dank u wel!
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Leeftijd : 27 jaar
Burgerlijke stand: verloofd met Lien 
Heyvaert
Woonplaats: Diepmeerstraat 55 - 
Buggenhout

Beroep: Parlementair medewerker bij N-VA - Vlaams Parlement 
Functie: secretaris N-VA Buggenhout
Politieke drijfveer: Democratie verhogen door actief burgerschap, 
vrijwilligerswerk en ondernemerschap te ondersteunen

Leeftijd : 37 jaar
Burgerlijke stand: Getrouwd met Tessa  en 
papa van Senne, Niene en Jade
Woonplaats: Brandstraat 13- Buggenhout
Beroep: Loods in Gent Zeehaven  

Functie: Voorzitter  van deze enthousiaste ploeg
Hobby’s: Samen met Tessa ben ik lid van de oudervereniging van 
VBOpstal,  waar ik ook in de verkeerswerkgroep zit en mee de 
jaarlijkse kwis organiseer. 
Politieke drijfveer:  Je kan me geen “raspolitieker” noemen mochten 
die al bestaan, maar wel een overtuigde wakkere Vlaming. Vooral de 
onderwerpen  mobiliteit en onderwijs liggen me nauw aan het hart,  
beiden zijn ze van levensbelang voor onze toekomst en die van onze 
kinderen.

Leeftijd : 62
Burgerlijke stand: Getrouwd met Martine 
Van Cauwenberghe, vader van Maarten, Bert, 
Hendrik en Lieven en grootvader van zes 
kleinkinderen.

Woonplaats: Buggenhout, Lentepark 55
Beroep:  Gepensioneerd. Na 38 jaar dienst als leraar Wiskunde in het 
secundair onderwijs van het Sint-Vincentiuscollege van Buggenhout.
Functie: penningmeester
Politieke drijfveer: Meer dan 40 jaar zeer sterk geïnteresseerd in 
politiek. Altijd vanuit een Vlaams-Nationalistische overtuiging. Meer 
dan 25 jaar gemeentemandataris in Buggenhout. Politieke ervaring 
als plaatselijk en arrondissementeel partijvoorzitter, OCMW-raadslid, 
gemeenteraadslid en schepen van Cultuur en Financiën. Bestuurslid of 
gewoon lid van verschillende socio-culturele verenigingen. Prioriteiten 
zijn op dit ogenblik mijn kinderen, kleinkinderen en mijn hobby: reizen 
doorheen Europa met mijn mobilhome. Sinds mijn pensioen laat ik het 
politiek initiatief aan de jongeren. Ik blijf graag bestuurslid van N-VA 
om met mijn volle overtuiging en mijn ervaring de dynamische ploeg 
te steunen. Ik vervul graag een aantal administratieve taken.

Burgerlijke stand: Ongehuwd
Woonplaats: Ravenstraat 18 waar de 
oude juwelierszaak was in Opstal.
Beroep: Validatie ingenieur

Politieke drijfveer:  Ik was reeds actief als secretaris bij een 
sportclub en had sterke banden met de jongeren beweging van 
N-VA. Daarnaast had ik een gezonde politieke interesse en een 
Vlaams hart. Tel deze zaken samen op en mijn keuze is logisch. 

Leeftijd: 71
Burgerlijke stand: Reeds 50 jaar gehuwd 
met Lanckbeen Jacqueline
Woonplaats: Buggenhout - Opstal

Beroep:  Gepensioneerd, fiscalist
Functie: Babyboomer
Politieke drijfveer: Een constante in mijn leven is steeds geweest: 
eerlijkheid, gezond verstand en doorzettingsvermogen.  Deze 
eigenschappen zijn niet altijd ideaal, want in onze maatschappij 
zijn er veel heilige huisjes en lange tenen. Nochtans ben ik er van 
overtuigt, dat deze eigenschappen zeer belangrijk en noodzakelijk 
zijn en dit zeker in de politiek.  Daarom ook mijn keuze voor N-VA 
waar ik het meeste hiervan terugvind.

Leeftijd: 58
Burgerlijke stand: Gehuwd met Gerdje 
Wouters, samen ouders van Chani (19 
– scoutsleidster) en Sverre (8 jaar)
Woonplaats: Hoogweg 39 

         Buggenhout - Opdorp
Beroep:  directeur basisonderwijs
Functie: ondervoorzitter
Politieke drijfveer: Ik kom uit de kuststreek waar ik heel mijn 
jeugd werd geconfronteerd met Frans praten (in de kerk, op 
het strand, in de horeca). Ik maakte de grote IJzerbedevaarten 
mee. Als leerkracht maakte ik de instroom en de verkeerde 
aanpak van deze kinderen en gezinnen mee. N-VA gaf mij de 
mogelijkheid tot het zoeken naar en het formuleren van een 
gefundeerd antwoord.

Ward 
Vranken

Steven 
De Backer

Jef 
Verhaegen

Thomas 
De Coster

Herman 
Buelens

Dirk 
MORTIER

Andere bestuursleden 
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“Ons” beleid begint bij “U”

N-VA Buggenhout draagt de  participatie van de bur-
gers hoog in het vaandel. We geloven oprecht dat 
een lokaal beleid enkel gedragen zal worden indien 
het wordt ontwikkeld vanaf de basis, de mensen. 
Het is om die reden dat onze mandatarissen en be-
stuursleden zichtbaar aanwezig zijn in het bruisende 
gemeenschapsleven. Deze zichtbaarheid is geen 
doel op zich maar zorgt ervoor dat de N-VA’ers we-
ten wat er leeft. Zo zal u onze ploeg regelmatig tegen 
het  lijf lopen tijdens sportevenementen, eetfestijnen, 
culturele acties, enz. Daarnaast hebben we ook een 
luisterend oor in diverse adviesraden: milieuraad, ge-
meentelijke raad voor ontwikkelingssamenwerking, 
jeugdraad, welzijnsraad, cultuurraad en ga zo maar 
door. Het vrijwilligerswerk dat hand-in-hand gaat 
met de adviesraden en het bijhorende socio-cultu-
rele verenigingsleven juichen we toe. Initiatieven uit 
dergelijke hoek ontlasten immers het lokale bestuur.

Gemeenteraadsklimaat 

De voorstelling van onze N-VA-ploeg vooraan in deze 
folder laat u kennismaken met onze vier mandata-
rissen. Naast een OCMW-raadslid en twee schepe-
nen met heel wat bevoegdheden, levert N-VA ook 

Gemeentelijke beleidsnota 
de voorzitter van de gemeenteraad. Deze functie is 
immers niet langer verbonden aan het burgemees-
terschap omwille van een aangepast decreet. Onze 
Jean-Pierre Willems is het eerste gemeenteraadslid 
in Buggenhout dat het voorzitterschap op die ma-
nier invult. Hij zorgt ervoor dat het gespreksklimaat 
tijdens de gemeenteraad een positief, constructief 
kritische invulling krijgt. Als extra voorlichting van 
nodigde hij op de gemeenteraad de CEO van Verko ( 
onze huisvuilverwerking )  en DDS ( economische in-
frastructuur ) uit om op hun beurt hun meerjarenplan 
2014-2019 te komen uitleggen en toelichten. Zowel 
Verko als DDS zijn voor onze gemeente immers be-
langrijke partners. 

Ronde van België 

Dat onze partij nauwlettend 
de gemeentefinanciën in het 
oog houdt hebben we reeds 
vermeld.
Toch zouden sommigen kun-
nen zeggen dat de Ronde 
Van België nog steeds onze 
gemeente aandoet.
Onder de impuls van N-VA 
gebeurt dit slechts twee-
jaarlijks, tegenover  elk jaar 
tijdens de vorige legislatuur.
Bovendien behouden onze 

Raadszaal ACC

ACC Buggenhout

Winnaar RVB 2014Winnaar RVB 2014
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schepenen een voortdurende controle op het bud-
get.
Hierdoor kunnen we op dit evenement alleen al, ie-
der jaar meer dan 45.000 euro besparen!

Taak en werking 
secretariaat & personeel

De werking van onze gemeentelijke diensten: 
zeker positief 

Als politici kunnen wij niets 
zonder de medewerking van 
de gemeentelijke diensten. Zij 
moeten immers in de praktijk 
brengen wat de politiek be-
slist. En dat is niet altijd ge-
makkelijk. Het loopt immers 
niet altijd zoals men zich heeft 
voorgesteld. Een gemeente-
lijk apparaat is gehouden aan 
heel wat procedures die ze 
moet volgen alvorens een po-
litieke beslissing effectief kan 
worden uitgevoerd. En dat gaat soms tergend traag.

Algemeen kan echter worden gesteld dat onze dien-
sten optimaal hun medewerking verlenen aan het re-
aliseren van een goed klimaat tussen burger-politiek 
en administratie. Het is echt leuk om te zien hoe ie-
dereen zich inzet om echt tot een win-win situatie te 
komen, hoe er mee gedacht wordt en er proactief 
geageerd wordt. 

Onder leiding van onze gemeentesecretaris wordt 
alles in goede banen geleid : efficiënt, met veel em-
pathie en toch de doelstellingen voor ogen houdend 
slaagt hij er in zijn ploeg medewerkers te stimule-
ren om te doen wat moet en zelfs méér dan dat. 
De interne nieuwsbrief die hij onlangs is beginnen 
uitgeven bewijst nogmaals dat de optimale betrok-
kenheid van het personeel heel hoog op de agenda 
staat. Zij worden op die manier geïnformeerd over 
wat de voorbije periode gerealiseerd werd, wat er op 
stapel staat en wat beter kan. Knap werk! 

Aan allen, in naam van de N-VA fractie een har-
telijk dank. 

Het juiste loket

Vrijetijdsbalie een 
win-win situatie

In tijden van besparingen komen zachte sec-
toren zoals sport, cultuur en jeugd onder druk 
te staan. Dat betekent dat er evenveel werk 
moet worden verzet met minder middelen en 
personeel. Concreet voor Buggenhout werd 
er gepleit voor de oprichting van een vrije-
tijdsbalie voor alle voorgenoemde sectoren. 
Deze balie wordt het centraal aanspreekpunt 
voor vragen met betrekking tot sport, cul-
tuur of jeugdbeleid. Zo een algemene balie 
vraagt natuurlijk een sterkere mate van sa-
menwerking tussen de diensten en een ho-
gere flexibiliteit van het personeel. Zowel de 
tussenschotten tussen de diensten als de 
polyvalente inzetbaarheid van het personeel 
zijn intussen van kracht. Onze afdeling juicht 
deze sectoroverschrijdende samenwerking 
toe en zal nauwlettend toekijken of er steeds 
een expert in dienst blijft per beleidsdomein. 
(Onder de rubriek cultuur leest u meer over 
de werking hiervan) 

-Een stap verder- 

N-VA Buggenhout staat sterk achter het ini-
tiatief van een vrijetijdsloket. Omdat dit alle 
informatie van de vrijetijdsdiensten bundelt in 
de PIT cultuur sport en jeugd. N-VA durft een 
stap verder te gaan door bijvoorbeeld een al-
gemeen welzijnsloket op de OCMW-campus 
en een algemeen infoloket in het gemeente-
huis op te richten. Aan dit loket zit iemand die 
over alles “iets” weet en u doorverwijst naar 
iemand die over “iets” “alles” weet.  
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Géén belastingsverhoging, 
schuldafbouw

Het kaartje dat ver-
scheen op 25 juni 2014 
bevestigt opnieuw dat 
de belastingsdruk in 
Buggenhout onder 
impuls van de N-VA 
afdeling niet is geste-
gen. We komen onze 
verkiezingsbelofte na! 

Binnen onze afdeling durven we immers in eigen 
boezem te kijken. Of met andere woorden de ge-
meente kan geen inspanningen vragen aan de 
burgers als ze zelf geen inspanningen doet. De 
bestuurlijke efficiëntieoefeningen waren geen si-
necure. Alle  gemeentelijke en OCMW-diensten 
werden doorgelicht. 
De dienstverlening bleef echter onveranderd. 

Tegen 2019 moeten alle cijfers in het 
groen staan. Het aantal investeringen 
werd inderdaad beperkt met het oog 
op schuldafbouw. 

Verkoop patrimonium
 
In het kader van noodzakelijke besparingen hebben 
we mee de denkoefening gemaakt welke gebouwen 
of gronden eigendom van gemeente of OCMW beter 
van de hand worden gedaan. 

Dikwijls lopen de kosten voor onderhoud te hoog op, 
kunnen we andere organisaties hiermee van dienst 
zijn of kunnen er zinvolle projecten door derden wor-
den op gerealiseerd. 

Zo krijgen de oude gebouwen van onze technische 
uitvoeringsdienst een perfecte thuis voor het plaat-
selijke en deels provinciale Rode Kruis, verkopen we 
de twee leegstaande pastories, het oude Chirohuis 
(na uitbreiding van het tJOC), worden gronden van 
het OCMW verkocht aan een sociale bouwmaat-
schappij om er sociale en nieuwe flatjes op te reali-

Financiën 

seren, wordt voormalige drukkerij Sleebus verkocht, 
enz. We slaan hiermee twee vliegen in één klap : we 
bouwen onze schuldenlast versneld af en creëren 
ruimte voor andere opportuniteiten zoals de aankoop 
en openstelling van een deel van de tuin van huize 
Segers. Dit bestuur werkt wel degelijk met visie!

Schaarste stimuleert creativiteit, 
samenwerking en daadkracht.

De financiële toestand van de gemeente : 
langzaam maar zeker onder controle

Als het van één van onze coalitiepartners had afge-
hangen waren de financiële problemen waar Bug-
genhout, net als quasi alle gemeenten in Vlaanderen 
mee te kampen hebben, snel van de baan geweest. 
Ze zouden gewoon de belastingen hebben verhoogd 
en… weg alle zorgen. N-VA heeft daar zeer duide-
lijk gewogen op het beleid : een belastingverho-
ging was voor ons niet bespreekbaar. 

De tering naar de nering, was en is ons devies! Bui-
ten een paar retributies die al jaren niet meer waren 
aangepast, is in Buggenhout de fiscaliteit onveran-
derd gebleven. 

Om alle mogelijke kapers op de kust bij voorbaat te 
herkennen, werd door de financiële dienst een kwar-
taalbericht in het leven geroepen. Bij de minste kans 
op ontsporing kan onmiddellijk en pro actief worden 
ingegrepen. Goede huisvaderpolitiek: ons ding!
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satie van de lessen Nederlands verder uitwerkt. Een 
initiatief dat we enkel kunnen toejuichen.

‘t Paggaderke 

Het kinderdagverblijf ‘t Paggaderke is een dienst-
verlening die het OCMW aanbiedt. Deze staat onder 
toezicht van Kind en gezin en biedt opvang aan 36 
kindjes van 0 tot 3 jaar. Men werkt er met drie leef-
tijdsgroepen: baby’s, lopers en peuters. Het huidige 
beleidsklimaat zorgt ervoor dat er wordt gestreefd 
naar een efficiënte werking. De werking van het kin-
derdagverblijf werd door een externe firma onder de 
loep genomen en deze heeft verschillende suggesties 
geformuleerd om de werking te optimaliseren, meer 
bepaald op financieel vlak. Dit heeft geleid tot enkele 
moeilijke beslissingen. Desondanks blijft het perso-
neel uitstekend werk leveren, waarvoor hartelijk dank. 

Huis van het Kind, 
iets voor Buggenhout

Binnenkort zal je de naam “Huis van het Kind” steeds 
meer horen. Dankzij een nieuw decreet worden de 
gemeente en het OCMW aangemoedigd om de sa-
menwerking met alle instanties die gericht zijn op 
baby’s, kinderen en jeugd te verbeteren. Kind&Gezin 
wordt en verplichte partner.

OCMW & Welzijn 
Sociale Woningbouw
 
Betaalbaar wonen in eigen streek blijft een belangrijk 
thema.
Er is grote nood aan een degelijk sociaal woon-
aanbod. De door de Vlaamse overheid verplichte 
doelstellingen : 106 huur-, 45 koopwoningen en 21 
sociale koopkavels zitten in de planning voor deze 
legislatuur. Dit aanbod komt in eerste instantie onze 
eigen inwoners ten goede en bestaat uit een mix van 
grote en kleinere projecten over het ganse grondge-
bied. Schepen Jacobs zette jaren geleden de eerste 
sociale woonprojecten op de sporen. 

Lessen Nederlands

Jullie hebben het misschien al eens gelezen? Vanuit 
N-VA Buggenhout moedigen wij de organisatie van 
lessen Nederlands voor anderstaligen aan. Zo is er 
binnen het OCMW een stijging van anderstalige dos-
siers. Wie de taal kent, vindt sneller werk en vermijdt 
zo allerhande financiële problemen. Het is onze taak 
als lokaal bestuur om een beter aanbod lessen Ne-
derlands te bieden. Momenteel worden anderstaligen 
doorverwezen naar andere organisaties die actief zijn 
buiten onze gemeente. De verplaatsing, het beperkt 
aantal lesmomenten  en de beperkte instapmomen-
ten zorgen voor weinig deelnemers vanuit Buggen-
hout. Maar sinds kort is er binnen het OCMW van 
Buggenhout een werkgroep opgestart dat de organi-

‘t Paggaderke: ons kinderdagverblijf

Eén van de talrijke sociale woonprojecten.
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N-VA vindt het zeker de moeite waard om een opti-
maal samenwerkingsverband tussen al die verschil-
lende organisaties na te streven.

Welzijnsraad van start in Buggenhout

Net voor de zomervakantie is de welzijnsraad van 
start gegaan. Dit is een adviesorgaan waarin verte-
genwoordigers van verenigingen en geïnteresseer-
den zitten. Het geeft de actieve burger de kans om 
zijn stem echt te laten horen wat welzijn betreft. Via 
acties en advies aan gemeente en OCMW zal deze 
raad snel vorm krijgen. N-VA Buggenhout stelde 
Thomas De Coster en Karen Lauwers als kandidaat 
bestuurslid voor.

De samenwerking 
gemeente-OCMW

Bovenlokaal is een voorstel in de maak dat gemeen-
ten verplicht om hun OCMW als integraal onder-
deel te zien van het gemeentebeleid. In afwachting 
van die verplichting, anticipeert Buggenhout via de 
beleidsnota 2014-2019 alvast op een intensere sa-
menwerking tussen de gemeentelijke en de OCMW-
diensten. Zo werd intussen een letterlijke verbinding 
(glasvezel) gemaakt om de beide computersystemen 
aan elkaar te koppelen. Op die manier gaan er geen 
gegevens verloren bij brand of ander onheil. Er wor-
den ook gesprekken gestart voor de analyse van een 
nauwe samenwerking op vlak van administratief, 
technisch en financieel beheer.

Toerisme

Sport

Dit jaar herdenkt de hele wereld 
het begin van de Eerste Wereld-
oorlog, nu honderd jaar geleden. 
Ook onze gemeente grijpt deze 
gelegenheid aan om een aantal 
evenementen op poten te zetten. 
In de eerste plaats gaat de aan-
dacht daarbij niet naar het grote front dat in de West-
hoek gelegen was, maar wel naar het leven van onze 
eigen dorpsgenoten in de ‘Groote Oorlog’.

In samenwerking met Toerisme Scheldeland werden 
verspreid over alle deelgemeenten vijf infoborden 
geplaatst met de belangrijkste informatie over de ge-
beurtenissen van honderd jaar geleden. Bovendien 
werd elk bord voorzien van uniek fotomateriaal. Met 
een aangename gezinsfietstocht werd een nieuwe 
route langs deze infoborden ingewijd.
Ook onze Kunstraad organiseerde in dat kader een 
tentoonstelling waar de Buggenhoutse kunstenaars, 
scholen en jeugd actief aan deelnamen. 

Roparun Opstal

Dat er in ons bestuur een grote groep sportievelingen 
zit, werd nog maar eens benadrukt tijdens de Ropa-
run bierenloop. Met maar liefst 7 bestuursleden ston-
den we aan de start van het evenement ten voordele 
van kankerbestrijding. Op het parcours in het hartje 
van Opstal was het hard zwoegen onder de branden-
de zon, maar uiteindelijk was iedereen toch tevreden 
met het persoonlijk behaalde resultaat. Het vrijwilli-
gerswerk na de looptocht namen we er met plezier 
bij. Hoedje af voor de organisatie voor de weer fan-
tastisch ingerichte Patattenmolensite. Dit initiatief 
kunnen we alleen maar blijven aanmoedigen.

Vernieuwing wagenpark maaltijdbedeling
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Jeugd
Geef jeugd ruimte!

Jeugdruimte is en blijft een essentieel onderdeel 
van het gemeentelijk beleidsplan. De afgelopen ja-
ren werden tientallen realisaties gesteund onder lei-
ding van schepen van jeugd Jan Jacobs. In 2008 
werd zelfs beloofd dat er een nieuw jeugdcentrum 
zou worden gebouwd, maar die plannen werden als-
nog van tafel geveegd. N-VA geeft zich natuurlijk niet 
zomaar gewonnen. 

Bij de onderhandelingen voor het nieuwe beleidsplan 
2014-2019 pleitte onze afdeling voor een haalbaar 
alternatief. De uitbreiding van het huidige jeugd-
centrum tJOC (vroegere BOBO) werd reeds goed-
gekeurd en de werken zullen aanvangen in 2015. In 
de nieuwe ruimte zal er plaats zijn 
voor de uitleendienst van de jeugd-
raad, materiaalruimte voor JEBKE, 
opslagruimte voor repetitiemateriaal 
enz.  

In het jeugdhuis werden de café-
ruimte en de zaal onlangs door de 
jeugdhuisvrijwilligers verbouwd met 
logistieke en financiële steun van 
het gemeentebestuur. 

Vrijwilligers, wie zijn ze? Het is 
algemeen bekend dat vrijwilligers-
werk onder druk staat. Deze druk 
is enorm groot in onze gemeente, 
waar tientallen jongeren op weke-
lijkse basis vrijwillig meewerken 
aan een duchtig vrijetijdsaanbod. 

Jeugdbewegingen, speelplein en het jeugdhuis heb-
ben steeds meer moeite om voldoende jongeren te 
vinden die zich vrijwillig inzetten om een kwalitatief 
jeugdaanbod aan te bieden. 
Zo hebben Klauwaerts Buggenhout in 2014 helaas 
moeten beslissen om hun werking stop te zetten. 
Onze afdeling wil alle leiders van Klauwaerts Bug-
genhout en alle andere leiding en monitoren een hart 
onder de riem steken en onze oprechte dankbaar-
heid uitspreken naar elk van hun toe. Vrijwillgers, 
dankuwel!

In dit kader hebben we ook oog voor andere vor-
men van waardering. Zo juichen we initiatieven zoals 
het gemeentelijk leidingsweekend Boobcamp toe. 
Boobcamp staat voor Buggenhout, Opstal, Opdorp 
Briel op kamp.

Speeltuig Dries Opdorp en 
jeugdcultuur
 
Dankzij de financiële steun van de Vlaamse overheid 
kunnen we ook op de Opdorpse Dries een speeltuig 
plaatsen. Ons ingediende voorstel, teruggekoppeld 
naar scholen en plaatselijk organisaties, werd goed-
gekeurd en wordt gerealiseerd in het kader van het 
plattelandsproject Scheldelandschapspark. Wij had-

Het nieuwe speeltuig op de Dries

Uitbreiding 
jeugdhuis ‘t JOC
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Cultuur
Vrijetijdspas - Uitpas
 
Momenteel werken we 
samen met onze dien-
sten Vrije Tijd samen en 
de sociale dienst van het 
OCMW aan de ontwik-
keling van een pas die 
cultuur - en vrijetijdspa-
ticipatie bevordert, met 
specifieke aandacht voor 
mensen in armoede. De instapdrempel verlagen voor 
deelname aan cultuur -, sport - en jeugdactiviteiten 
zonder stigmatiserend te zijn wordt de uitdaging.

De Pit en het cultuurabonnement 
blijven een mooie zaak voor cul-
tureel Buggenhout

Zowel naar bezettingsgraad als naar financieel im-
pact op de begroting is het cultuurabonnement een 
succes dat in de omringende gemeenten met af-
gunst wordt bekeken. 
In het voorbije seizoen werden binnen de eigen pro-
grammering van ons gemeenschapscentrum 3523 
zitjes verkocht. Over 17 evenementen verspreid be-
tekent dit een gemiddelde bezetting van 201 stoelen 
per voorstelling. Onze eigen Jean-Pierre Willems die, 
samen met zijn vaste ploeg vrijwillige programma-
toren, deze programmering ieder jaar opnieuw rea-
liseert, is en blijft enthousiast over zijn ploeg en de 
manier waarop het allemaal tot stand komt. Bedankt 
aan iedereen, ook aan onze cultuurdienst waar we 
steeds volop kunnen op rekenen. 
Maar ook de programmering  kreeg te maken met 
de besparingen die doorheen het ganse gemeente-
apparaat moesten worden gerealiseerd. Ons jaarlijks 
werkingsbudget verminderde meteen met €5.000 
per seizoen. 
De opdracht was dus duidelijk : hetzelfde met min-
der. Niet evident natuurlijk. 
Toch slaagden we er in binnen deze beperkingen niet 
alleen € 2.000 extra te besparen, maar zorgden we 
bovendien voor een meer inkomen van € 5.000.
En dit met een méér dan geslaagd seizoen.
Laten we tenslotte ook niet vergeten dat de Pit ook 

den de inplantingsplaats liever in de nabijheid van 
de kleuterschool gezien, maar de cel Onroerend Erf-
goed besliste er anders over. 

Bovendien kunnen we voor het tweede jaar op rij 
door allerlei initiatieven de aandacht voor jeugdcul-
tuur bestendigen. Zoals deze projecten: For Flavor, 
Sessies xl, jeugdtoneel Oliver Twist Restant )

Spelemee
 
Het speelplein Spelemee is een particuliere werking 
d.w.z. dat ze onafhankelijk van de gemeente haar 
werking regelt.
Een Raad van Bestuur fungeert als overlegorgaan 
gemeente-speelplein. Zo staat de gemeente wel in 
voor een aangepaste speellocatie. Met de lokalen 
en het terrein achter de Pit bieden we onze speel-
pleiners dan ook creatief uitnodigende speelkansen. 
Vorig jaar investeerden we met financiële ondersteu-
ning van de Vlaamse overheid in een nieuw, brand-
veilig en isolerend dak op het oudste gebouw.  
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voor heel wat andere evenementen gebruikt wordt : 
colleges van advocaten, geneesheren-specialisten, 
onze academie, de scholengemeenschappen, de aca-
demie van Londerzeel, onze eigen verenigingen, …

Vrijetijdsbalie 
 
De vrijetijdsdiensten werken nauwer samen en de 
medewerkers worden polyvalent en flexibel ingezet. 
In de Pit huizen meerdere diensten : sport, cultuur, 
jeugd, IBO (ook de bib valt hieronder, weliswaar op 
een andere locatie). Mensen staan nu vaak voor ge-
sloten deuren omdat de diensten niet kunnen zorgen 
voor permanente aanwezigheid. Mensen worden 
van het kastje naar de muur gestuurd omdat het niet 
altijd duidelijk is op welke dienst ze terecht kunnen. 
Administratief personeel wordt niet altijd even effi-
ciënt ingezet omdat er heel wat dubbel werk wordt 
verricht. De vrijetijdsbalie, fysiek georganiseerd in de 
lokalen van de cultuurdienst, kan hieraan een flink 
stuk verhelpen. Deze reorganisatie, waar wij ach-
terstaan omwille van bovenvermelde redenen, staat 
zeker nog niet op punt en kampt met de nodige 
kinderziekten. Er is echter geen weg terug willen 

De vrijetijdsbalie in de Pit
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we met een afgeslankte overheid moderne en de-
gelijke dienstverlening blijven aanbieden. Deze den-
koefening dient te worden doorgetrokken naar alle 
diensten met overlappende taken. De vrijetijdsbalie 
wordt dus een interessant proefproject.

Orangerie
 
De nieuwe Orangerie draait stevig door! Naast een 
succesvolle buitenschoolse kinderopvang in een rus-
tige omgeving wordt duchtig gebruik gemaakt van de 
grote zaal, cafetaria, opslagruimte of vergaderzaaltje. 
Een tiental verenigingen maakt op regelmatige basis 
gebruik van de hen geboden infrastructuur. Boven-
dien vinden ook almaar meer sporadische activitei-
ten of particulieren voor bv. de organisatie van een 
babyborrel de weg naar deze mooie locatie. Omdat 
we zeker niet in concurrentie willen treden met de be-
staande horecazaken worden eetfestijnen niet toege-
staan.     

Patattenmolen
 
De Patattenmolen te Opstal, erkend monument en 
deel van het dorpszicht, staat in de steigers sinds 
april 2014.

Eerst wordt de molenromp hersteld met gelijkaar-
dig metselwerk daarna komen er nieuwe ramen en 
deuren in. 135000 euro bedraagt de subsidie van de 
Vlaamse gemeenschap voor de renovatie en het op-
nieuw maalvaardig maken van de molen. De werken 
zullen tegen het eind van dit jaar beëindigd zijn. Voor 
rondleidingen, demonstraties en het organiseren van 
kleinschalige activiteiten in en rond de molen hopen 

we in de toekomst op een fijne samenwerking met 
een echte Opstallenaar die momenteel de opleiding 
van molenaar volgt.

Jazz aan de Molen : 
een nieuw succesvol initiatief

Een aantal jaren terug is de programmering van De 
Pit begonnen met ieder seizoen een aantal jazzop-
tredens te boeken op de site van de Patattenmolen 
in Opstal, een accomodatie die zich bijzonder goed 
leent voor dergelijke optredens. 

Samen met de Bierpallieters, die daar telkens een 
aantal exclusieve bieren aanbieden, werd dit een ab-
soluut succes. Aarzelend bij het begin, maar nu tel-
kens  zeer gesmaakte optredens voor een volle zaal.

Onze nieuwe Orangerie
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Buggenhout Beukt – al 10 jaar het 
Buggenhouts gezinsfestival.

Bij aanvang van het nieuwe millennium kwam er een 
einde aan het succes van het festival Boogiewood. 
Onder impuls van de cultuurraad, onder leiding van 
Jean-Pierre Willems, werd echter een nieuw ge-
meentelijk concertinitiatief voorgesteld. Toenmalig 
schepen van cultuur – Jef Verhaegen – wist zelfs 
budget vrij te maken om Buggenhout Beukt tot een 
echt festival te dopen. Ondertussen is Buggenhout 
Beukt al aan zijn 10de editie toe en hopen we op een 
verderzetting van dit mooie initiatief. 

BIB en wijkposten
 
De gemeente Buggenhout beschikt over een sterk 
werkende en actieve bib. Onze fractie heeft bewust 
mee gekozen de twee wijkposten in Opdorp en Op-
stal te behouden, dit in tegenstelling tot een heleboel 
gemeenten waaronder Dendermonde, waarbij in het 
kader van besparingen alle lokale filialen gesloten 
werden. Wij vinden de bib als laagdrempelig soci-
aal en culturele ontmoetingsplaats hiervoor veel te 
belangrijk.

Academie
 
Belangrijker dan een nieuwe buitentrap en verbou-
wingen zijn de prachtige realisaties van de academie 
op artistiek vlak.
Muziek, woord en dans worden er door een gemoti-
veerde ploeg met hart en ziel overgebracht. 
Het motto “Hartveroverend” dekt volledig de lading.  

De BIB in Opstal
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Openbare werken & gemeentelijke 
infrastructuur

De vernieuwing van de stations-
omgeving nieuw leven ingeblazen

Iedereen is het er over eens dat onze stationsomge-
ving een nieuw kleedje nodig heeft. Gezien de reeds 
gemaakte kosten aan studiewerk en projecten in de 
vorige legislatuur is het quasi onmogelijk de klok op 
dat vlak terug te draaien. Tegen de zin in van N-VA 
worden wij dus verplicht omwille van de reeds vroe-
ger gemaakte kosten het project zoals het voorligt 
mee te ondersteunen. Het project nu wijzigen zou 
immers teveel geld kosten aan boetes. 

Nieuwe bazen, nieuwe wetten, ook bij de NMBS. Se-
dert de komst van de nieuwe CEO van de NMBS, 
Jo Cornu, schijnt er toch enige beweging te komen 
in  het dossier. Hij beloofde immers een nieuwe 
start voor het project in 2018. Gedeeltelijk zullen de 
kosten daar door gespreid worden over twee legis-
laturen. Een deel zal nog door het huidige bestuur  
moeten worden gefinancierd, het overige door het 
volgende bestuur. 

Men zoekt inmiddels naar een voorlopige oplossing 
voor de belabberde fietsenstallingen. Deze oplos-
sing zou er moeten in bestaan fietsenstallingen die 
we nu zouden aankopen ook in 2018 zouden moe-
ten kunnen dienen wanneer de nieuwe stationsom-
geving een feit aan het worden is. Ook de beslissing 

om bewakingscamera’s te plaatsen aan het station 
loopt daardoor vertraging op. 

Project Hartje Buggenhout

Vlak naast de kerk in het centrum ligt de woning van 
de familie Segers. De ommuurde tuin ervan loopt 
langs de kerk tot aan de Nieuwstraat. De verkoop 
van het huis en de achterliggende tuin bieden de ge-
meente de mogelijkheid om een deel van het perceel 
te verwerven.
Onze partij is van mening dat de aankoop van (een 
deel van) de mooi aangelegde tuin een unieke op-
portuniteit is om rond de kerk een echt plein met 
park te creëren. Onze gemeente kan immers best 
een groene ruimte gebruiken in het centrum. Jong en 
oud zullen er de kans krijgen om zich te ontspannen.
Voor de N-VA is het echter van cruciaal belang dat de 
aankoop gedekt wordt door de verkoop van ander 
patrimonium, zodat dit geen invloed heeft op onze 
gemeentelijke financiën. Meer bepaald werd ervoor 
gekozen om de kleine en oude bejaardenwoningen 
achter het OCMW te verkopen aan de Zeelse Bouw-
maatschappij. Bovendien werd slechts een deel van 
de tuin gekocht, en werd afgezien van de aankoop 
van het huis. Zo ziet u maar: mooie projecten hoe-
ven niet steeds een bedreiging te vormen voor de 
gemeentelijke schatkist.



17

Onderwijs

Mobiliteit

We mogen zonder overdrijven stellen dat de gemeentelijke ba-
sisschool de afgelopen twee jaar een enorme sprong vooruit 
gemaakt heeft. Niet alleen heeft de definitieve aanstelling van 
de nieuwe directeur voor stabiliteit en rust in de directiekamer 
gezorgd. Ook heeft de school een zeer positieve doorlichting achter de rug, waardoor we weer met veel 
vertrouwen naar de toekomst kunnen kijken. Bovendien blijft de gemeente ook investeren in het ge-
meentelijk onderwijs. Denken we maar aan de renovatie van de refter / turnzaal in Opdorp of de nieuwe 
elektronische smartboards in beide vestigingsplaatsen.
Uiteraard waken we erover dat de scholen uit de andere netten niet benadeeld worden. Met de Schepen 
van Onderwijs in onze rangen willen we immers een beleid voeren voor alle scholen. Eén van de aandachts-
punten die daarbij nog verder zullen aangepakt worden is de verkeersveiligheid in de schoolomgeving.

Onze schepen van Toerisme en Mobili-
teit is ook bevoegd voor de zogenaam-
de ‘trage wegen’ in onze gemeente. 
Deze vormen veilige verbindingswegen 
voor fietsers en voetgangers. Vaak zijn 
deze echter in onbruik geraakt en lopen 
ze dwars over bestaande percelen. We 
streven dan ook naar duidelijkheid. Nut-
tige buurtwegen moeten zoveel mogelijk 
opnieuw opgesteld worden voor het pu-
bliek. Wegen die geen meerwaarde bie-
den worden afgeschaft. N-VA is vast van 
plan om elk jaar minstens één nieuwe 
trage weg te openen en ging vorig jaar 
alvast goed van start met de opening van 
buurtweg 51 (achter Jozef Vinckestraat 
en Brede Eik). Dit jaar staat buurtweg 33, 
tussen de Vekenstraat en de Houtenmo-
lenstraat te Opdorp, op het programma.

Project ouden Briel

Blijkbaar zijn onze buren van Dender-
monde tegen elk beter weten in toch van 
plan om den ouden Briel op te offeren 
om bijkomende industriezone te creëren.
Voor diegenen die nog niet op de hoogte 
zijn van dit project even een korte uitleg:

De stad Dendermonde heeft samen met 
het provinciebestuur en de dienst water-
wegen en zeekanaal, hebben haar oog 
laten vallen op den ouden Briel om al-
daar “watergebonden “ industrie uit de 
grond te stampen.

Scheldekaaien op de Briel

Buurtweg 51
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met watergebondenheid bedoelen we dat het trans-
port van en naar de bedrijven via de Schelde zou 
gebeuren.

Laat ons duidelijk zijn dat N-VA eveneens voorstan-
der is  van transport over het water, ook zijn we zeker  
geen tegenstander van het geven van kansen aan 
lokale nijverheid.

Toch enkele nuances over dit project:

Het is met de huidige diepgang op de Schelde nage-
noeg onmogelijk om met moderne  binnenschepen 
geladen met  containers aan  te meren aan de be-
staande kaaien.
Zoals in de voorstelling van het project aangetoond 
werd, wensen ze ook de andere industriegebieden 
zoals Hoogveld (Dendermonde) en Zwaarveld (Ham-
me) te bedienen.

Daarvoor dient men te vervoeren over de weg…

Wij hoeven jullie dan ook niet te vertellen wat er dan 
met de spitsuurfiles zal gebeuren in de Mandekens-
straat, Diepmeerstraat en Provinciale Baan. 

Kortom,  zoals het project ouden Briel  nu voor  ligt, 
is het voor ons, vooral een nieuw industriegebied, 
zo ver mogelijk van het stadscentrum van Dender-
monde.
De grensgemeenten, met in de eerste plaats Bug-
genhout, zullen hier vooral de lasten van dragen.
De idee van vervoer over het water is enkel bedoeld 
om het wat mooier te doen lijken.

Zolang het mobiliteitsplaatje van dit dossier niet be-
vredigend is voor de inwoners van onze gemeente, 
zal N-VA zich tegen dit project blijven verzetten .

Verkeerscommissie

Met de verkeerscommissie buigen we ons een viertal keer per jaar over concrete verkeersproblemen in Bug-
genhout. Vanuit deze commissie wordt dan een advies gegeven aan het college, waarna de gemeenteraad 
definitief beslist. Op die manier werden al tal van zaken aangepakt, gaande van de parkeerproblematiek in 
bvb. het Minneveld over snelheidsremmende maatregelen in de Vitsstraat tot de zone 30 in de schoolom-
geving in Opstal.
Elke burger die met een lastige of onveilige verkeerssituatie in zijn buurt geconfronteerd wordt, kan dit voor-
leggen aan de verkeerscommissie.
We maken ook werk van een verbreding en verdieping van het gemeentelijke mobiliteitsplan. Dit plan be-
paalt de visie op mobiliteit in Buggenhout voor de komende jaren. Aangezien de vorige versie dateert van 
2003, en werd aangepast in 2009, is het dringend tijd om enkele nieuwe accenten te leggen. Onder meer 
verkeersveiligheid in de schoolomgeving, de afbakening van de zones 30 en de snelheid op de verbindings-
wegen zullen zeker aan bod komen. Ook dient rekening gehouden te worden met een aantal nieuwe woon-
projecten die een invloed hebben op de verkeerssituatie.

Werken aan de Kasteelstraat naderen hun einde
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N-VA Buggenhout zet in op 
lokaal ondernemerschap 

In de huidige tijden van economische crisis is het 
niet evident om als nieuwe ondernemer aan de slag 
te gaan. Ondernemers zijn echter absoluut nood-
zakelijk om welvaart te creëren. Zonder hen is er 
immers geen werk, zonder werk geen inkomen en 
zonder inkomen geen koopkracht. Reden te meer 
voor N-VA om in te zetten op het stimuleren van 
nieuw ondernemerschap. En dat willen we ook lo-
kaal doen. Naast het opwekken van werkgelegen-
heid en koopkracht, biedt een ondernemende ge-
meente immers een platform voor de ontwikkeling 
van een hechte gemeenschap. Werk is een cruciaal 
middel tot integratie en een bruisende gemeente 
met draaiende handelszaken stimuleert het pu-
blieke en sociale leven. Daarnaast wordt ook de 
leegstand en bijhorende verloedering erdoor terug-
gedrongen. Meer ondernemerschap betekent ook 
een ruimer aanbod aan producten en diensten en 
een stimulans voor andere sectoren in de gemeen-
te, zoals de horeca en vergaderfaciliteiten. 

Sinds het infoblad onder leiding van schepen van 
Communicatie – Wim Mommaers - getransfor-
meerd werd tot gemeentelijk blad werd ruimte vrij-
gemaakt voor de promotie van lokale ondernemin-
gen. Dit is één van de mogelijkheden waarop een 
gemeente de lokale economie kan steunen. Verder 
zal N-VA pleiten dat de nieuwe gemeentelijke web-
site voldoende ondersteuning moet bieden om de 
lokale handelszaken en producten te promoten. 
Zo zou er bijvoorbeeld een visietekst over de troe-
ven van onze gemeente voor nieuwe ondernemers 
kunnen komen. Daarnaast  zou er gewerkt kunnen 
worden met een gemeentelijke vacaturedatabank. 
We weten dat voor een aantal ondernemingen de 
drijfkrachtbelasting in onze gemeente een doorn in 
het oog blijft. Zodra de financiële toestand het toe-
laat nemen we zeker het initiatief het geleidelijk aan 
af te bouwen.

De 3 foto’s hiernaast zijn helaas genomen in het 
handelscentrum van Buggenhout. Hoog tijd voor 
extra steun voor onze lokale handelaars.

Lokale economie
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De Buggenhoutse Cadeaubon

Enkele jaren geleden werd vanuit onze N-VA-fractie 
reeds het voorstel gedaan te starten met een ge-
meentelijke cadeaubon. Toen was de gemeente-
raad niet rijp voor de lancering van zo een lokale 
geschenkbon, maar ondertussen zijn er vanuit de 
andere fracties nog steeds geen alternatieven ge-
meld voor de promotie van lokaal ondernemerschap. 
Vandaar dat onze afdeling werkt aan een herlance-
ring van het toenmalige voorstel.  Hieronder leest u 
alvast onze motivatie. Het detailhandelslandschap 
staat steeds vaker onder druk. Een voordeel dat 
winkelcentra kunnen bieden ten opzichte van vele 
steden en gemeenten is het aanbieden van een ge-
schenkbon die gebruikt kan worden bij elke winkel 
in de gemeente. Op die manier kunnen klanten ge-
lokt worden door een vrije keuze naar besteding toe 
en een groot aanbod, waarin ongetwijfeld voor elk 
wat wils te vinden is. Bovendien biedt het fenomeen 
van overbesteding – klanten besteden meer dan de 
waarde van hun bon – een extra omzetstijging voor 
de aanwezige handelaars.

Ook als gemeente kan echter overwogen worden, in 
samenspraak met de lokale ondernemersverenigin-
gen en handelaars, een dergelijke geschenkbon uit 
te werken. Deze zou dan bijvoorbeeld in de volledige 
gemeente gebruikt kunnen worden om aankopen te 
doen bij de diverse handelaars en ondernemers. De 

bon kan als mooi alternatief gezien worden voor zij 
die niet weten wat kopen als geschenk, maar kan 
evengoed door de gemeentelijke overheid gebruikt 
worden ter sponsoring van diverse verenigingen of 
doelen, of als geschenk voor verdienstelijke inwo-
ners, jubilarissen, laureaten en dergelijke. Tevens kan 
een gemeentelijke cadeaubon worden aangewend 
als alternatief voor de koopvlucht naar de nabij ge-
legen steden en winkelcentra. Bij toenemend succes 
kunnen cadeaubons zelf worden aangeboden via 
geschenkbonnenautomaten. Op die manier kunnen 
shoppers in Buggenhout doorlopend ergens terecht 
in hun zoektocht naar een geschikt geschenk. Het 
enige wat men nodig heeft is een bankkaart. De au-
tomaten zijn ook ‘inbraakveilig’. De bonnen worden 
immers pas bij aankoop door de automaten gedrukt. 
Voor winkeliers voorzien we ook een gebruiksvrien-
delijk systeem. Zij moeten enkel inloggen op een on-
line portaal en de unieke barcode op elke bon scan-
nen. Na een aantal controles wordt het bedrag dan 
automatisch op hun rekening gestort.
In de nabije toekomst zal de N-VA-fractie nog 
voorstellen lanceren om de lokale economie te 
stimuleren.

Niettegenstaande dat de werkloosheid in Buggen-
hout bijzonder laag is (5,37%), zullen we initiatief 
nemen om de Buggenhoutse bedrijven te helpen bij 
het oplossen van hun personeelsproblematiek door 
bijvoorbeeld het inrichten van een jobbeurs.

Milieu
Daar is de vuilzak! 

Jaren geleden heeft Buggenhout beslist om de af-
halophaling als bevoegdheid af te staan aan de 
intercommunales DDS-Verko. Tot op de dag van 
vandaag staat onze afdeling achter de intergemeen-
telijke samenwerking voor afvalophaling en afvalver-
werking. De schaalvergroting biedt immers teveel 
voordelen. Toen het weegsysteem werd opgestart 
was Buggenhout pionier ter zake over heel Vlaande-
ren. Ons goede voorbeeld werd echter niet gevolgd 
door andere Verko-gemeentes. Omwille van mis-
bruiken en kinderziektes heeft het weegsysteem de 
duimen moeten leggen. Omdat de Buggenhoutena-
ren allemaal een vuilbak hadden voor restafval werd 
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deze zonder weging verder in gebruik 
gehouden. Het Verko-bestuur heeft in 
2013 echter beslist om geen nieuwe 
investeringen te maken inzake de aan-
koop van ophaalvrachtwagens voor 
restafvalvuilbakken. Het gevolg heeft u 
in januari 2014 vast opgemerkt. De grij-
ze vuilbak maakte plaats voor de gele 
huisvuilzak. Ondertussen zijn de eerste 
cijfers voor afvalproductie binnen. Er 
wordt 23% minder restafval geprodu-
ceerd. De vrees dat er meer zwerfvuil  
zou ontstaan kan inmiddels ook wor-
den ontkracht. Er werd quasi evenveel 
zwerfvuil verzameld in de eerste helft 
van 2014 als in 2013.

De vervuiler betaalt. 

Deze slogan kan onze afdeling volmondig steunen. We juichen de nieuwe maatregelen bij het containerpark 
dan ook toe. De maximale volumes worden aan banden gelegd en afvaltoerisme wordt tegengegaan via het 
identificatiesysteem.

Geboortebos. 

Onder impuls van N-VA werd in het gemeentelijk beleidsplan vastgelegd dat een volgende bosuitbreiding 
gekoppeld kan worden aan een geboortebos. Bij zo’n bos kunnen ouders met een baby van 1 jaar een 
boompje planten. De aangroei van het bos loopt dan parallel met die van de bevolking. Hierdoor zal het bos 
ook een beetje meer van ons allemaal zijn en worden ouders en hun kinderen bewust gemaakt van noodzaak 
aan groene ruimte. 

Ingang containerpark

Bosuitbreiding Buggenhout bos
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Bij het begin van deze legislatuur, werd reeds komaf 
gemaakt met de STADSTV uitzendingen op de lokale 
zender, dit vooral wegens de kostprijs en de weinige 
promotie die er voor onze gemeente uitkwam. Re-
sultaat is hier weer een besparing van 25.000 euro 
per jaar!

Het Buggenhouts Blad

Het gemeentelijke informatieblad werd in een nieuw 
kleedje gestoken en is veranderd in het Buggen-
houts Blad. Door te voorzien in een combinatie van 
gemeentelijk nieuws en advertenties kunnen de lo-
kale handelaars en verenigingen reclame maken en 
worden de kosten van de uitgave gedrukt.

“In zee gaan met een commerciële partner, zoals 
met het vernieuwde infoblad, hoeft niet te bete-
kenen dat je je ziel verkoopt.”

Een nieuwe website

Vanaf het najaar start de hoogst noodzakelijke ver-
nieuwing van de gemeentelijke website. Niet alleen 
moet de gemeentelijke informatie gemakkelijker 
raadpleegbaar zijn vanuit de huiskamer, ook moet 
het mogelijk worden om een aantal aanvragen en 
meldingen online te doen zodat burgers zich niet 
steeds naar het gemeentehuis hoeven te verplaat-
sen.

Communicatie Feestelijkheden 
Buggenhout heeft een vaste traditie van levendige 
kermissen in elke deelgemeente. N-VA wil deze 
evenementen blijven ondersteunen, maar wel op 
een verantwoorde manier. Dit betekent enerzijds 
dat het budget voor feestelijkheden scherp in de 
gaten gehouden wordt. Anderzijds vinden wij niet 
dat de gemeente hierover alles moet bepalen. Be-
ter is het om de ideeën en de uitwerking van de 
jaarmarkt en kermissen van de bewoners en ver-
enigingen te laten komen. Dit lukt alvast heel aar-
dig in Opstal en Opdorp.

Op de Dries werd deze zomer het bewijs geleverd 
dat er ook ruimte is voor nieuwe initiatieven. De 
uitzendingen van het WK voetbal waren een suc-
ces. Tegelijk bleek dat een grote opkomst van sup-
porters niet noodzakelijk voor problemen moet 
zorgen. N-VA wil dan ook doorgaan met een beleid 
waarbij verenigingen die initiatief nemen onder-
steund worden. Een echt bruisende samenleving 
wordt immers van onderuit gevormd.

De Opstalse reuzen : 
altijd een feest
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Ontwikkelingssamenwerking

De Oxfam Wereldwinkel in Buggenhout is gelegen 
aan het Klaverveld en beschikt over een ruime par-
king en voldoende bereikbaarheid nabij het centrum 
van onze gemeente.  De Wereldwinkel wordt volle-
dig door enthousiaste vrijwilligers gerund. Een be-
zoek aan uw lokale wereldwinkel is de mogelijkheid 
bij uitstek om uw solidariteit met de derde wereld te 
betonen. Alle producten die er te koop worden aan-
geboden zijn immers producten waarvan het groot-
ste gedeelte van de opbrengst naar de boeren in het 
zuiden gaat.
De producten werden bij hen tegen faire prijzen aan-
gekocht zodat zij een levenswaardig inkomen heb-
ben.

Oprichting GROS
 
Onder impuls van onze bevoegde schepen werd na enkele voorbereidende infovergaderingen op 11 
september overgegaan tot de oprichting van een GROS (gemeentelijke raad voor ontwikkelingssamen-
werking).
Belangrijkste doelstellingen zijn : de gemeente adviseren, coördinerend optreden tussen verenigingen 
diensten en instellingen, informeren en sensibiliseren. Deze overkoepeling omvat 9 plaatselijke organi-
saties die gemotiveerd nauwer gaan samenwerken.

Onze Wereldwinkel doet het goed, maar vooral dank 
zij de aankopen van verenigingen die voor hun eet-
festijnen en andere evenementen de weg vinden naar 
de Wereldwinkel. Niettegenstaande de stijgende in-
teresse zijn er toch nog te weinig Buggenhoutenaren 
die kopen  in  de Wereldwinkel. N-VA Buggenhout 
wil via deze weg de Buggenhoutenaar oproepen om 
zijn solidariteit te betonen met de mensen uit het zui-
den en tevens  hun méér dan volwaardige producten 
te leren kennen. 

Openingsuren: 
donderdag van 09.00u. tot 13.00u. 
zaterdag van 09.00u. tot 17u.00u.

De Buggenhoutse Wereldwinkel: 
meer steun van de bevolking gevraagd

De Buggenhoutse Wereldwinkel
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Veiligheid

Een speciale 
gemeenteraadscom-
missie werkt aan een 
politiereglement

De Commissie Algemene Zaken 
van de gemeenteraad is een com-
missie die bestaat uit de verschil-
lende fracties vanuit meerderheid 
en oppositie. Jean-Pierre Willems 
bewaakt er de N-VA-standpun-
ten.
De opstelling van een politieregle-
ment is een absolute must voor 
onze politiediensten. 

De nieuwe brandweerkazerne komt er

Onze huidige kazerne voldoet al lang niet meer aan de eisen gesteld door de 
overheid. Maar we zaten gekweld tussen 2 mogelijkheden . Enerzijds was 
iedereen zich bewust dat er een nieuwe kazerne moest komen. Alleen: hoe 
moest die uitgerust zijn ? Gezien de op til zijnde brandweerhervorming en 
de onduidelijkheden die de minister van Binnenlandse Zaken Joëlle Milquet 
(dat is blijkbaar haar specialiteit) 
in dat verband verspreidde, was 
het moeilijk om een beslissing te 
nemen. Stel dat we een volwaar-
dige kazerne zouden bouwen 
met 7 poorten en dat later zou 
blijken dat Buggenhout gewoon 
een vooruitgeschoven post zou 
worden met gewoon twee snelle 
interventiewagens? Dan zou-
den we een investering hebben 
gedaan die niet nodig zou zijn 
geweest. Intussen is de mist 
opgeklaard en blijft Buggenhout 
een volwaardig korps behouden 
binnen de brandweerzone Oost. 
Wij kunnen nu dus plannen be-
ginnen maken voor onze nieuwe 
kazerne aan de Kerkhofstraat. 
Vanaf 2016 zou deze dan gefinancierd worden door de brandweerzone Oost.

Dit beeld verdwijnt binnenkort uit de gemeente
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Zij weten immers in heel wat gevallen niet 
wat mag en niet mag in een bepaalde ge-
meente. De strafrechtelijke zaken kennen zij 
uiteraard, maar dat gras maaien op zondag 
toegestaan is hangt af van gemeente tot 
gemeente. En zo zijn er tal van zaken die de 
gemeente intern moet regelen. Bovendien 
is er de bijkomende moeilijkheid dat onze 
politiezone ook de gemeente Lebbeke be-
vat waar mogelijks een andere verordening 
van kracht is.

Tijd dus om duidelijkheid te verschaffen. 

De discussie rond mogelijke GAS-boetes 
zal als afsluitend deel van de werkzaam-
heden plaatsvinden. Wij voorzien klaar te 
zijn met onze werkzaamheden tegen einde 
2014. Nadien gaan onze voorstellen naar 
het College van Burgemeester en Schepe-
nen en daarna ter definitieve goedkeuring 
naar de gemeenteraad. 

Vroeginterventie

De gemeente Buggenhout werkt al enkele jaren samen met 
het Centrum voor Geestelijke Gezondheidszorg georgani-
seerd in de regio Waas & Dender. Een van de nieuwere werk-
punten waar het centrum op inzet is de vroeginterventie. De 
vroeginterventie is maar een van de werkpunten waar het 
CGG zich mee bezig houdt en is de schakel tussen preventie 
en vroege behandeling. Dit met als doel het reduceren van 
de risico’s bij mogelijke verslavingen. Het gaat hier over ga-
men, gokken, alcohol of andere drugs bij jongeren tussen 12 
en 25 jaar. Er wordt sterk ingezet op samenwerking tussen 
de verschillende partners op het terrein zoals de onderwijs-
instellingen (CLB), gemeentediensten (Jeugddienst), politie 
en huisartsen. Uit de cijfers blijkt dat al deze partners een 
belangrijke rol hebben als doorverwijzer naar het CGG. Op 
dit moment wordt er ook al een werkgroep opgestart die zich 
vooral zal bezig houden met hervalpreventie. We steunen het 
vroegpreventieinitiatief. Niet omdat er een groot verslavings-
probleem heerst bij de jongeren in Buggenhout maar omdat 
we dit willen vermijden. 
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Verkiezingen

Vlaanderen en Buggenhout 
kleuren geel

Dat de afgelopen verkiezingen 
een overdonderend succes 
geweest zijn, is al aangehaald 
in dit blad. Toch nog even het 
schitterende resultaat van 
onze partij en lokale kandidaat 
analyseren.

De N-VA haalt op de Vlaamse lijst 37% van de Bug-
genhoutse stemmen binnen en op de lijst voor de 
Kamer zelfs 38%. Hiermee worden we in één klap de 
grootste partij van onze gemeente met een kloof van 
meer dan 10% met de tweede.

Dit betekent ook dat méér dan één op drie Buggen-
houtenaren onze partij zijn vertrouwen gaf op 25 mei. 
Waarvoor onze dank!

Ward Vranken de secretaris van onze afdeling, nam 

het met zijn jeugdig enthousiasme op tegen lokale 
en regionale namen. En kijk: vanop een vrij modale 
plaats wist hij een zeer mooie score op te tekenen.
Zo is hij de kandidaat met de 2de meeste stemmen 
op de N-VA-lijst in Buggenhout net achter kleppers 
zoals Mathias Diependaele. Ook in de buurgemeen-
ten is zijn score meer dan behoorlijk met 3600 stem-
men van buiten onze gemeente.

“Klak” af voor deze schitterende prestatie.

2014
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Jong N-VA-Dender 

De jongeren binnen ons bestuur zijn ook actief buiten de gemeentegrenzen. Onder andere via de arrondis-
sementele Jong N-VA-koepel. Binnen deze koepel wordt er van gedachten gewisseld tussen jongeren vanuit 
de buurgemeenten. Er worden verder ook initiatieven georganiseerd zoals praatcafés, teambuidings, thema-
avonden en vaardigheidstrainingen. Via deze jongerenkoepel blijven we ook buiten Buggenhout voeling 
hebben met de jeugd en ook daar laten we onze stem horen.

Sluit je vandaag nog aan bij de N-VA. 

Naam : ......................................................................................................................................

Adres : .......................................................................................................................................

E-mail: .......................................................................................................................................

      Tel. : ...........................................................................

Lid worden van N-VA-Buggenhout 

Vraag je lidmaatschap aan via: ward.vranken@n-va.be
Diepmeersstraat 55 te 9255 Buggenhout en ook www.n-va.be/buggenhout



N-VA Buggenhout

Knip deze bon uit en maak kans 
om een biermand te winnen

Streekbierenavond
vrijdag 7 november om 20.00 uur.

In zaal Drytoren op de Dries te Opdorp.

Speciale gast: 
Sarah Smeyers, 
kamerlid en OCMW 
voorzitter in Aalst

!


